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      Je mi velkým potěšením přivítat vás v novém
vydání našeho školního časopisu.

      S radostí vám přinášíme širokou škálu článků,
rozhovorů a zajímavých příběhů, které reflektují život
naší školy. Věřím, že každý z vás si v tomto vydání
najde něco, co ho zaujme a pobaví.
      Chci poděkovat všem studentům a pedagogům,
kteří přispěli svými články a nápady. Bez vaší
podpory by tento časopis nemohl vzniknout. 
      Ponořte se tedy do stránek našeho časopisu, a
jelikož je zpětná vazba pro nás velmi důležitá,
těšíme se na vaše názory a reakce.

Přeji vám příjemné čtení.

Vítáme vás v novém vydání časopisu!

Milí
čtenáři !

-HV-



1.
CO SE UDÁLO

Očima našich žáků.

FOTBALOVÝ TURNAJ

V pořadu Kambodža,  který jsme
navštívili, se Planeta Země vydala do
daleké krajiny, hledající smysl života
prostřednictvím putování k tajemné

hoře. Trojice průvodců provádí
diváky na tuk-tuku skrze zemi plnou

historie, ukazuje spoustu fotek a
vzbuzuje myšlenky k zamyšlení nad
tajemstvím minulosti a přítomnosti

tohoto úchvatného místa.
-VH-

2.

Na letošním fotbalovém turnaji byla
velice dobrá atmosféra.

Dohromady se zúčastnilo 8
družstev. Turnaj se konal na

venkovním hřišti.
 

Finále bylo velice napínavé a po
velkém boji nakonec zvítězila 9. A
nad 8. A, kde se nejlepším střelcem

stal David Svoboda.

J.Š., L.V.

PLANETA ZEMĚ



O co že tu jde?
Přesně o Olomouc Gaming Center – komunitní centrum 
u nás v Olomouci s volně přístupnými počítači, herními
konzolami a virtuální realitou. V gaming aréně si můžete
zahrát prakticky jakoukoli hru, ať už tu, ve které máte svůj
účet nebo tu, která by vám doma třeba neprošla.  Komu
dojde energie, může zajít do kavárny a když nepomůže ani
kafe nebo drink, je tu Chill room s konzolami a virtuální
realitou. 

Kdo by to myslel s hraním úplně vážně, přesune se do
e-sport roomu, kde hrají skupiny, trénují profi hráči a dají
se zde sledovat i utkání mezi týmy.

My jsme do OGC zavítali kvůli přednášce (díky pane učiteli
😊). I ty totiž patří k programu centra pro základní
a střední školy. Docela fajn formou jsme byli poučeni
o bezpečnosti hraní a pohybu na sociálních sítích a
ve světe e-sportu. No a nakonec taky o režimu, který je
potřeba si nastavit, a když u hraní sedíme hodiny, tak jakou
techniku sezení zvolit.

Pro ty, co se už nemůžou dočkat:
Hálkova 2, Olomouc

GAMING CENTRUM3.

Na letošním florbalovém turnaji
byla velká účast. Zúčastnilo se 7
družstev kluků a 5 družstev holek.

Turnaj se konal v pátek ve školní
tělocvičně už od rána. 

Atmosféra byla velice napjatá až
do poslední minuty. 

Finálový zápas nakonec vyhrála
7. A.

FLORBALOVÝ TURNAJ4.
-sal-

J. Š., L. V.



ZÁŘÍ 2023Adaptační�kurz
Adaptační program v Domašově nad Bystřicí byl úžasný!

Celá naše třída, 6. A, se sešla na tomhle místě, plném her
a dobrodružství. Hned první den jsme začali hrát spoustu her. Byly
to ty, co nás skvěle stmelily jako partu. Když nebyly hry, vyráželi
jsme na výlety. Nejvíc mě nadchla výprava na Malý Rabštejn. Byla
to pořádná výzva. Cestou jsme si zpívali, povídali a hlavně jsme se
neskutečně bavili.
Když jsme dorazili na skalní výšinu,
byl z ní úžasný výhled! Viděli jsme celý
okolní les. Chvíli jsme se tam zdrželi,
pak opatrně sestupovali dolů. Někteří
kluci zkoušeli lezení po skalách.

Doufám, že příště to bude ještě lepší!



Pomáhá vám
s dřívějším
soustředěním
Jelikož se náš mozek neumí
probudit okamžitě, cítíme se
ráno unavení a dezorientovaní. 
Čím více času dáme mozku k
jeho nastartování, tím lépe
začne spínat již první
vyučovací hodinu.

6 DŮVODŮ
PROČ JE DOBRÉ

BRZY

Více času pro
sebe a své blízké
Zajistěte si potřebný
čas pro sebe tím, že
vstanete brzy a
strávíte čas se svými
blízkými - ať už jsou
to sourozenci,
mazlíčci,  rodiče,
prarodiče.

Více času na
cvičení

Využijte časných
ranních hodin k tomu,
abyste našli čas na
cvičení.

Méně času
trávíte v
kolonách
Dřívější vstávání
vám umožní jít včas
na autobus, tramvaj,
které nebudou mít
zpoždění. Či v
poklidu přejít
frekventovaný
přechod na cestě
do školy.

Více času na
dokončení
věcí
Večer jste vyčerpaní, nestíháte
dokončit povinnosti nebo zjistit
co je nového ve světě
internetu? Přivstaňte si.

Pozitivní
nálada
Brzké vstávání
posiluje pocit
svěžesti a energie,
což přispívá k
pozitivní náladě a
lepšímu
rozpoložení během
celého dne.

VSTÁVAT



Co Vás vedlo k tomu být paní ředitelkou?
Měla jsem zkušenosti s předchozími pracovními
pozicemi, proto jsem se takto rozhodla.

Víme, že jste působila na Helsinské, jak se
Vám tady zatím líbí?
Zatím se mi tady líbí hodně, chtěla bych,
abychom byli dobře vycházející kolektiv.

Jaká byla Vaše předchozí pracovní pozice?
Uvedla byste prosím i kolik let jste na ní
působila?
Nejdříve jsem byla paní vychovatelkou, potom
paní učitelkou na 1. stupni a posledních 7 let
paní zástupkyní.  Nyní působím na této škole
jako paní ředitelka.

Co byste na této škole chtěla změnit?
Chtěla bych vybavit třídy elektronikou, novým
školním nábytkem, a také bych chtěla, aby se
rodiče zapojovali jako jedna komunita.

Váš oblíbený předmět?
Můj oblíbený předmět je matematika, z ní jsem
také maturovala. Jednou v 1. třídě se mi stalo,
že jsem nepochopila zadání, psala jsem celý
příklad, i když jsme měli psát jen výsledek.
Samozřejmě jsem nestíhala, a tak jsem docílila
první pětky.

EVA
BUCHTOVÁ
ředitelka šk

oly

Dříve působila jako paní učitelka na prvním stupni, později jako zástupkyně
ředitele pro odloučené pracoviště Helsinská. Od září 2023 je ředitelkou školy.

Jaké byly Vaše známky na ZŠ?
Měla jsem ráda učení, proto jsem dostávala
samé jedničky.

Použila jste někdy tahák?
Ano, použila.

Máte nějaké koníčky mimo školu?
Ráda si čtu, chodím na procházky a lyžuji.

Máte děti? 
Mám dvě dospělé dcery.

Vaše oblíbené roční období?
Mám ráda přelom jara a léta. 

Blíží se nám Vánoce, jaké je Vaše oblíbené
cukroví?
Mé oblíbené cukroví jsou rumové kuličky a
linecké.

Děláte nějaké Vánoční tradice?
Ano, například rozkrajuji jablko, zpíváme
koledy, děláme tradice se šupinami a máme
štědrovečerní večeři.

Co si přejete k Vánocům?
Stačila by mi nějaká drobnost od rodiny.

PaedDr.



KDYBCH 
BYL/A

          Dala bych na obědě       
      výběr z více jídel.

Vyměnila bych současné
židle pro žáky a dala do
tříd polstrované židle,
sedací vaky a měkká

křesílka. 
Ráno před školou by

byla možnost  dostávat
teplý čaj.

Vybavila bych
koridor pohodlnými

sedáky.  Každý pátek
bych o velké

přestávce pouštěla
písničky v rozhlasu.

Zavedl bych delší
přestávky. Škola by
začínala v 9.00 a v

pátek by byl
sportovní den.

1
2

3

        Zavedl bych
nové vyučovací

předměty: finanční
gramotnost,
psychologie,

příprava do života .
Zrušil bych odpolední

vyučování.

Dal bych do každé
třídy zvíře, o které
bychom se museli

starat a přes
prázdniny bychom se

střídali v hlídání.

       Koupil bych větší
skříňky.

Zajistil bych lyžařský
kurz pro všechny žáky

školy s jejich učiteli,
abychom se navzájem

všichni poznali.

4
5 6

ŘEDITELKOU

žáci 6. ročníku



nejoblíbenější barva    fialová

nejoblíbenější zvíře     pejsek (zlatý retrívr)

nejoblíbenější rostlina   levandule 

neoblíbenější kniha – Malý princ

nejoblíbenější předmět – český jazyk

neoblíbenější jídlo – sushi nebo tvarůžky na všechny způsoby

neoblíbenější část dne – odpoledne

nejoblíbenější kout školy – žákovská knihovna
nejoblíbenější zážitek – koncert Rolling Stones
nejoblíbenější oběd ve škole – krupička

nejoblíbenější barva                    fialová

nejoblíbenější zvíře                      pejsek (zlatý retrívr)

nejoblíbenější rostlina                 levandule 

neoblíbenější kniha                      Malý princ

nejoblíbenější předmět               český jazyk

neoblíbenější jídlo                         sushi /

neoblíbenější část dne                  odpoledne

nejoblíbenější kout školy             žákovská knihovna
nejoblíbenější zážitek                    koncert Rolling Stones
nejoblíbenější oběd ve škole       krupička

černá

pes

hortenzie

Povídání o pejskovi a 

matematika

svíčková

noc

kabinet
let letadlem
dýňová polévka

 Mgr. Patricie PROKŠOVÁ

nejoblíbenější barva    

nejoblíbenější zvíře 

nejoblíbenější kniha
nejoblíbenější rostlina

nejoblíbenější předmět 

nejoblíbenější oběd ve škole 

Mgr. Alena NAVRÁTILOVÁ

Mgr. Lenka DOHNALOVÁ

N E J ,  N E J  P A N Í  U Č I T E L E K  1 .  S T U P N Ě  

červená
lev
růže
Upíří deníky
tělesná výchova, český jazyk
hamburger a hranolky
odpoledne
třída 5. A
např. návštěva Energylandie
losos s bramborem,
těstoviny po lotrinsku

tvarůžky na všechny způsoby

nejoblíbenější část dne 
nejoblíbenější kout školy

nejoblíbenější jídlo 

nejoblíbenější zážitek

v dětství

nejoblíbenější oběd ve škole 

nejoblíbenější zážitek
neoblíbenější kout školy

nejoblíbenější část dne 

nejoblíbenější jídlo 
nejoblíbenější předmět 

nejoblíbenější kniha

nejoblíbenější rostlina

nejoblíbenější zvíře 
nejoblíbenější barva    

kočičce



Mgr. Adéla

rozhovor 

Š K O L N Í  A S I S T E N T K A

Co máte ráda na práci asistentky?

Opakuji si učivo ze základní školy, aspoň mi

nezakrní mozek.

Jak dlouho působíte na naší škole?

Třetím rokem.

Dělala jste asistentku někde předtím?

Tohle je moje první práce asistenta.

Co obdivujete na nás dětech?

Obdivuji, že máte pořád tolik energie.

Co bychom naopak měli zlepšit?

Naučit se mlčet.

Jaký byl váš nejoblíbenější předmět na

základní škole?

Tělocvik.

Jaký myslíte, že by to byl teď?

Podle toho, kdo by to učil. S panem učitelem

Joskou určitě ano.

Co nejraději děláte ve volném čase?

Chodím do přírody a na kávu (dobrou kávu).

Vaše oblíbené jídlo?

Knedlo vepřo zelo s bramborovým knedlíkem

a špagety Carbonara.

Mgr. Adéla Szarzecová,

asistentka pedagoga.

Děti inspiruje ke skvělým

výsledkům nejen ve škole, ale

i mimo ni, a to jako trenérka v

Judo klub Olomouc.

Máte ráda zimu?
Mám ráda sníh na horách, ale
jinak mám radši teplo a sluníčko.
Blíží se nám Vánoce, jaké je
vaše nejoblíbenější cukroví?
Linecké.

Kde budete trávit Vánoční

prázdniny?

To ještě nevím, ale asi v Olomouci.

Kdy zdobíte vánoční stromeček?

2 týdny před Vánoci.

 Szarzecová



     Halloween má své kořeny ve starověkých keltských
tradicích. Slavil se konec léta a začátek zimy. 
      Věřilo se, že v noci mezi 31. říjnem a 1. listopadem
se hranice mezi světy živých a mrtvých stíraly, což
umožňovalo duchům a zlým bytostem přijít na Zemi.

     Halloweenské odpoledne ve školní družině se neslo v duchu temnoty a
tajemství. Děti se vydaly na hřiště, které se proměnilo v podivnou krajinu,
plnou tajemných stínů a neznámých zvuků. Oděné do strašidelných masek se
proplétaly pavučinou, jež vypadala, jako by byla tkána samotnými démony.     
Hrad plný duchů vyžadoval odvahu, děti se ale nebály a vydaly se na
nebezpečnou misi vyhnat zlé duchy. Hladové příšery mlsně čekaly na děti,
aby je nakrmily. Pomocí záhadných klíčů a tajných znamení pomohly děti
najít pavoučkům cestu k jejich pavučinám, zanechané v zapomenutých
koutech. Hudba, jež zněla po celém hřišti, lákala všechny masky k tanci.

     Proto lidé nosili masky a kostýmy, aby vyděsili zlé
duchy a chránili se před nimi.
     Přistěhovalci do Ameriky přinesli některé z těchto
tradic a postupně se vyvinul moderní Halloween, který
zahrnuje nošení kostýmů, vyřezávání dýní a sbírání
cukroví.

HalloweenHalloween
J A K  T O  B Y L O . .

HALLOWEEN 

A JAK TO BYLO U NÁS VE ŠKOLE? 



J A K  T O  B Y L O . .



D O T A Z N Í K

Kdybych se proměnil v pavouka, moje
první otázka by byla: „Kde je moje
pavoučí superhrdinské oblečení?”

Místo chůze po schodech, bych šplhal
po stěnách.

No a asi bych se snažil najít nějakého
vědce, který by mi pomohl najít cestu
zpět do lidské podoby. 

Musel bych se rychle naučit ovládat
nový způsob pohybu.

Asi bych se musel naučit, jak se
vyhýbat paní uklizečkám.

Byla bych výzdoba .

Brečela bych.

Byla bych k sežrání. 

Možná bych si na sebe namaloval
obličej, abych byl dýně s výrazy.

Možná bych se pokusila být
nejkrásnější dýní na poli. Snad bych

dokázala přitahovat pozornost.

P A V O U K E M D Ý N Í

o d p o v ě d i  ž á k ů  6 .  r o č n í k u

Kdybych se stal...Kdybych se stal...



ŠKOLNÍ
SKŘÍŇKY

Každá skříňka může mluvit

o tom, kdo ji vlastní.

#OsobniProstor

Favourite colors

Školní skříňky – nenápadné
úložné prostory, které nosí štítek

s číslem žáka.
Co kdyby tyto skromné skříňky

mohly být víc? Víc než jen
prostor pro ukládání knih, sešitů

a oblečení?
 

Co kdyby se staly plátnem pro
kreativitu a sebeprezentaci?

#SkrinkovaGalerie

#friendsforever

#Vyfoťskříňku





NAŠE
ÚSPĚCHY

  Každý den přinášíme nejen do našich životů dávku  
energie, soutěživosti a nových dovedností pod vedením
našich učitelů a trenérů.

    Nejsme jen místem pro vzdělávání, ale také pro růst
v oblasti sportu.

   Jsme tým mladých lidí, kteří se nebojí výzev a jdou si za
svými sny s míčem, hudebním nástrojem, tužkou, nebo
čímkoliv dalším.

   V tomto vydání se podíváme na naše šampiony v judu,
florbalu a výtvarné soutěži. Prozkoumáme jejich příběhy,
úspěchy a to, co je inspiruje k dosažení vrcholů. 



Kdy jsi začal chodit do juda?   
V první třídě, zhruba v sedmi letech.

Kdo tě k judu přivedl?
Maminka.

Jak často míváte trénink?
Jak kdy, já většinou sedmkrát týdně.

Trénuješ doma?
Občas, někdy chodím ve volný den běhat.

Jezdíte na soustředění? Kam?
Ano, místa nejsou stálá, jediné stálé je v Teplicích
v Čechách, tam bývají srazy z celé republiky a
někdy i kondiční soustředění.

Kolika soutěží ses zúčastnil?
Spousty, asi kolem 200.

Tvé nejlepší umístění?
Na Mistrovství ČR a nějaké medaile z
mezinárodních turnajů.

Jaký máš pásek, musel jsi skládat zkoušky?
Mám zelený pásek a ano musel jsem skládat
zkoušky.

Sportovní
úspěchy

Mistrovství České republiky v Ostravě 

Matyáš Soukup z 8.A a Adrian
Střítecký z 8.B oslnili na

Mistrovství ČR v judu, kde se
blýskli brilantními výkony a získali

významné umístění ve svých
kategoriích.

Mistrem ČR se stal Matyáš

Soukup, který tak obhájil loňské
zlato.

5. 11. 2023

Máš nějaký vzor v judu?
Ano, jmenuje se Shohei Ono a je to
Japonec.

Kde se v judu vidíš za 5 let?
Rád bych dosáhl medaile na Evropském
poháru nebo na ME.



Sportovníúspěchy

Jak často míváte trénink?
V závodní skupině jsme rozděleni na dvě skupiny.
Má skupina trénuje s japonským trenérem Genem
3x týdně (někdy víckrát).

Trénuješ doma?
Ano, občas trénuju. Není to pravidelně, ale když si
najdu čas, tak ano. Každopádně to není tak náročné,
jak když cvičíme s Genem.

Jezdíte na soustředění? Kam?
Ano jezdíme. Já osobně jsem na moc nebyl, z toho
důvodu, že bylo o prázdninách, když jsme byli
zrovna pryč, tudíž jsem nemohl jet. Byla jsem např.
v Harrachově v Krkonoších. 

Kolika soutěží ses zúčastnil?
Absolutně netuším kolika, ale bylo jich dost.

Tvé nejlepší umístění?
První místo.

Jaký máš pásek, musel jsi skládat zkoušky?
Mám zelený pásek, na který jsem samozřejmě,
tak jako na ostatní pásky musel skládat zkoušky.

Máš nějaký vzor v judu?
Já upřímně žádný vzor nemám. Já mám svůj cíl,
kterého bych chtěla dosáhnout a to je, abych se
v judu dále zlepšoval a někam to dotáhl.

Mistrovství České republiky v Ostravě 

Adrian Střítecký si odváží

stříbrnou medaili z Přeboru
České republiky.

5. 11. 2023

Kdy jsi začal chodit do juda?   
Judo jsem si vyzkoušel na konci druhé třídy, ale
začal jsem do něj chodit na začátku 3 třídy, tedy
tenhle rok to bude 6 let.

Kdo tě k judu přivedl?
To je trochu složitější, původně chtěla moje
maminka, ať si judo vyzkouším, já to odmítl.
Jenže pár měsíců potom jsem si řekl, že bych
vlastně moc chtěl, a tak jsem začal.

Kde se v judu vidíš za 5 let?
Popravdě vůbec nedokážu říct, kde se
za 5 let vidím, ale co vím, je to, že se
budu snažit a budu makat, abych
dosáhl velkých úspěchů v soutěžích,
které mě třeba budou za 5 let čekat.



Sportovníúspěchy

ČEPS CUP
okresní kolo florbalového turnaje

HEJ, HEJ, HEJ TERERKA JE
NEJ!

27. 11. a 30. 11.

2023

     Vybrání žáci a žákyně prvního stupně
se zúčastnili okresního kola florbalového
turnaje ČEPS CUP. 
      Turnaj se konal na místní olomoucké
škole ZŠ Heyrovského. 
      Oba dny patřily vítězné bedně, kde
jsme dokázali svojí bojovností a vytrvalostí
získat 3. místo. 
    Děti měly možnost si zahrát proti
vybraným školám z olomouckého kraje.

    Děkujeme především organizátorům,
trenérům, učitelům a zúčastněným žákům.

Bez vás by to nešlo! 

Gratulujeme!

 ČEPS CUP
okresní kolo florbalového turnaje

1. stupeň

3. místo



Uměleckéúspěchy

     V pondělí 30. října 2023 proběhla ve
Velkém freskovém sále v budově FZŠ
Komenium slavnostní vernisáž a vyhlášení
vítězů 17. ročníku výtvarné soutěže pro ZŠ
a MŠ. 

     Letos porota hodnotila 125 výtvarných
děl. Tématy byly bezpečnost ve městě,
bezpečí života a ochrana přírody. Kromě
hlavních cen porota udělila i čestná
uznání.

    Vernisáže se zúčastnili malí umělci,
jejich rodiny a zástupci zúčastněných škol.

1. místo obsadil žák z 5. B

Jan Špok

17. ročník výtvarné soutěže
Nadace Bezpečná Olomouc

17. ročník výtvarné soutěže Nadace Bezpečná Olomouc



..............................................

Víte že? 

BANGLADÉŠ

HOLANDSKO

ISLAND

INDIE

Největší škola je v Indii. Denně ji
navštěvuje více než 32 000
studentů a má více než 1 000
učeben. 

Škola na Filipínách je

postavena z 9 000 kusů

plastových lahví. 

Žáci lahve plnili pískem

a potom je k sobě

připevňovali pomocí

betonu.

Na Islandu patří pletení
mezi vyučované předměty.

V některých částech
Bangladéše se v

období povodní školy
přesouvají do lodí.

Tam se pokračuje ve
výuce.V Holandsku děti začnou

chodit do školy v den
svých čtvrtých narozenin.
Spolužáci tedy průběžně

přibývají.

FILIPÍNY



KAM NA KNIHY?

ZLATÁ VELRYBA
dětské  knihkupectví

Malé knihkupectví na Dolním náměstí v Olomouci nenabízí pouze široký
výběr knih pro děti, ale také pravidelné předčítání, kterým provádějí
známí herci a osobnosti literárního světa. Často jsou knihy vybaveny

podpisy samotných autorů, což přidává na jejich hodnotě. 
Kromě toho ke každé knize získáte unikátní zlatovelrybí samolepicí

ex-libris, který si můžete vlepit do knihy.
Zakoupené knihy jsou baleny do originálního balicího papíru .



Ježíšek

Ježíšek je vysoký asi třicetiletý muž. Má
na ježka ostříhané tyrkysově zelené

vlasy, černé oči a světlou pleť.

Ježíška si představuji jako desetiletého
kluka s bílými kudrnatými vlasy. Na sobě

má bílou košilku, která mu sahá až k
chodidlům, na kterých nic nemá, protože

boty nenosí.

Ježíšek je malý ježek, mající armádu malých
skřítků, kteří vypadají jako mravenci.

Ježíška si představuji jako malého kluka s hnědými
natuženými vlasy. Nosí červenou čepici, bílé

tričko, zelené kalhoty a černý kabát. Ježíšek je
štědrý, hodný, laskavý, pravdomluvný a silný,
protože musí unést velký pytel dárků na svých

zádech. Chodí k nám nejčastěji oknem, rozmístí
dárky pod stromeček, rozsvítí jej, zatímco my jsme

na procházce.

Ježíšek není jen legendou, je to superhrdina
bojující proti temnotě ve světě. Dokáže projet

celým světem během jediné noci, nesoucí
radost a lásku ve formě dárků pro všechny
dobré lidi. Jeho mise je jednoduchá, ale

zároveň nesmírně důležitá - rozšířit radost a
štěstí, kamkoliv dorazí.

Představuji si Ježíška jako malého ježka, který
přebytečné dárky, co se mu nevejdou do pytle

nosí na bodlinách, zatímco v ruce drží zvoneček,
kterým natěšeným dětem oznamuje svůj příchod.

Ježíšek je pro mě něco jako Santa, má
svou velkou továrnu na dárky se spoustou

pracovitých elfů. 

očima žáků 9. A



VÁNOČNÍ SVETR

“No to je ohavnost.” Zamumlá si pod vousy Andrea.
“Úplně nechutný.” Přisvědčí Majka, ale ani se
neobtěžuje zvednout oči od těsta, ze kterého zrovna
vykrajuje perníčky. “Jak to na sebe mohl oblíct?”
Nechápe dál Andrea a nenápadně si vyfotí Jackoba,
který zrovna dával pod jmelím pusu tetě. Majka
s povzdechem zvedne oči od těsta, opře se rukama
o kuchyňskou linku a s povzdechem se podívá na
Andreina vyčouhlého bratrance ze třetího kolene,
který se zrovna křečovitě objímal se strýčkem
Fredem. “Není to zlé.” Pronese Majka, protože si
vlastně není jistá, co je na něm tak špatné. 
“Žertuješ?” Vypískne Andy. “Ten svetr je absolutní
vrchol nevkusu. Pletená ....nechutnost.” Dodá
a předstírá dávení. Majka se znovu otočí na Jackoba
a tentokrát zaměří svou pozornost na tmavě zelený
svetr, který má na břiše hlavu soba s velkým
červeným nosem, který symbolizuje chlupatá
bambule. “No jo. Asi máš pravdu.” Zamumlá a vrátí se
k perníčkům. Andrea ještě chvíli kritizuje jak vkus
Jackoba, tak i ostatních v místnosti, ale Majka už
dávno ztratila zájem a přestala ji poslouchat.
Nevědomky si začne broukat koledy a večer
u horkého kakaa si pomyslí, že jí ten svetr vlastně
vůbec nevadí, a že Jackobovi sluší.
A že to Andy přehání. -sal-



Zajímá tě psaní či sdílení
svých názorů? 

Přidej se k nám a poděl se
o své zážitky.

Děkujeme

Děkujeme všem, kteří se na časopisu podíleli 
a to jmenovitě:

Stelle Aláčové, Jakubu Šimíčkovi a Lukáši

Vykydalovi za aktuality.
Nicol Künstler a Michalu Havlíkovi za
rozhovor s paní ředitelkou.
Vanese Hubinákové a Kristýně Husičkové za

rozhovor s paní asistentkou.
Kristýně Vařekové a Zoe Zadražilové za

zařízení rozhovorů s paní učitelkami 1. stupně.

Kristýně Vařekové za přiblížení Halloweenu

a zpracování dotazníků.
Stelle Aláčové za příběh o vánočním svetru.

Matyáši Soukupovi a Adrianu Stříteckému

za ochotu odpovídat na otázky.
9. A za popis Ježíška. 6. A, 6. B za zapojení se

do anket. Všem ze 3. a 4. pavilonu za pomoc

s focením skříněk. 
Paní učitelce Kláskové a Navrátilové za
příspěvky.


